

彭雄渾 STEPHEN PENG

個展

- 1969 個人展覽，台中美軍婦女會，台中美國軍官俱樂部，台中，台灣
- 2013-05 個人展覽，ION Center，新加坡
- 2013-11 渾然天成，燦爛人生，台北信義誠品，台北
- 2015-03 Life in Color-Florence，FRY藝廊，Palazzo Capponi Carnigiani，義大利

聯展

- 2014-03 遊藝人生 X Epson，台北
- 2014-11 第一屆新加坡藝術博覽會，那薇藝廊，新加坡
- 2015-03 ARTOUR，FRY藝廊，佛羅倫斯，義大利
- 2015-03 Life in Color-Florence，VeNews，la biennale di Venezia，威尼斯
- 2016-11 | 萬相。無相 | 彭雄渾 x 蔡尉成 聯展，華山1914文化創意產業園區，台北

經歷

- 1989 義大利班尼頓授權指定全球獨家設計製造及銷售版權
- 1995 美國品牌“Guess”授權設計及生產男用旅行包袋系列
- 1997 義大利品牌“Diesel”設計，製造及所有包袋
- 1998 義大利品牌“Cerruti”，“Gianfranco Ferre”，“Missoni”設計及製造
- 2001 授權知名美國品牌“Levi’s”設計，製造及全球代理經銷
- 2005 法國品牌“Delsey”正式指定及授權中國獨家代理經銷商
- 2007 法國“Elite Model Fashion Brand”正式指定設計，製造及授權中國、香港，澳門及臺灣獨家代理經銷商
- 2015 獲Traveler’s Station品牌邀請跨界合作，推出限量“Life in Color”系列旅行箱組

Stephen Peng

Solo Exhibitions

- 1969 First Solo Exhibition , Taichung American Women's Club , American Consulate in China, Taichung Branch , Taiwan
- 2013-05 Solo Exhibition , ION Center , Singapore
- 2013-11 Simply Natural, Splendid Life , Eslite , Taipei
- 2015-03 Life in Color-Florence , FRY Gallery , Palazzo Capponi Carnigiani , Italy

Group Exhibition

- 2014-03 Life in Color Print Exhibition X Epson Printing Co , Taipei
- 2014-11 Singapore Art Fair , Nawei Gallery , Singapore
- 2015-03 ARTOUR , FRY Gallery , Florence , Italy
- 2015-03 Life in Color-Florence , VeNews , la biennale di Venezia , Venice
- 2016-11 | 萬相。無相 | Stephen Peng x Wei-Cheng Tsai , Huashan 1914 Creative Park , Taipei

Experience

- 1989 Appointed worldwide exclusive design and manufacturing and marketing for United Colors of Benetton (Italy).
- 1995 Appointed by Guess for design and manufacturing of man's travel goods for Guess (Signal Products, USA)
- 1997 Commenced design, manufacturing bags and travel goods for Diesel (Principe, Italy)
- 1998 Commenced design and manufacturing for Cerruti (Italy), Gianfranco Ferre (Italy), and Missoni (Italy).
- 2001 Appointed and commenced design, manufacturing and worldwide distribution for Levi's (GMI, Italy).
- 2005 Appointed exclusive distribution rights in China for Delsey (France).
- 2007 Appointed exclusive design, manufacturing, distribution and licensing rights in China, Hong Kong, Macua and Taiwan for the Elite Model Fashion (France) brand.
- 2015 Cross Over Project: Travel in style with Traveler's Station. Luggage set incorporate

painting “Life in Color II” size